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روایت داغ

دعوایاینستاگرامیجوجهفوتبالیستها

استوری احسان علوان زاده، بازیکن جوان پرسپولیس با 
متن »آمدید نبودید، قهرمان شدیم« کافی بود تا بازیکنان 
نیمکت نشین سرخابی ها به جان هم بیفتند. این استوری 
با واکنش آرمین سهرابیان، بازیکن جوان استقلال مواجه 
شد که علوان زاده را یک سکونشین خواند و بعد با واکنش 
دوباره علوان زاده و برخی بازیکنان جوان دیگر استقلال و 
پرسپولیس در استوری اینستاگرام ادامه یافت. جالب اینکه 
پای چند بازیکن رده سنی امید ذوب آهن هم وسط آمد و 
به عبارت بهتر جوجه  فوتبالیســت ها یک دعوای مجازی 
عجیب را پشت سر گذاشتند. اتفاقی عجیب که شاید در 
دنیای واقعی برای هیچ طرفداری اهمیتی هم نداشته باشد.

بلیتهای۵۵۳دلاری
برایتماشاییکتئاتر

بلیت نمایش »هری پاتر و کودک نفرین شده« 
در ســالن برادوی به قیمــت ۵۵۳ دلار به فروش 
می رسد!نمایش »هری پاتر و کودک نفرین شده« 
به کارگردانی »جان تیفانی« کارگردان انگلیسی 
روی صحنه برادوی رفت.این اثر، برداشتی از آخرین 
رمان »جی. کی. رولینگ« نویسنده نامدار انگلیسی 
و خالق مجموعــه آثار »هری پاتر« اســت.بلیت 
این نمایش پربازیگر به قیمــت ۵۵۳ دلار )تقریبا 
معادل 2 میلیون و400 هــزار تومان( در برادوی به 
فروش می رسد. این درحالی است که پیش فروش 
بلیت های »هری پاتر و کودک نفرین شده« در ۱۷ 

روز نخستین خود تمام شده است.

داد
روی شــهروند| ســری جدید برنامــه »ویدیــو چک« 

پنجشنبه شب جنجالی روی آنتن شــبکه ورزش رفت؛ 
این برنامه با اجرای فوق العاده عبدالله روا در ژانری جدید 
و طنزی نوین موضوعات مربوط به فوتبالی ها را بررســی 

می کند. در نخستین قسمت از ســری جدید مسأله 
بیلبورد هایی که شهرداری به بهاره افشاری 

بابت فیلم ســریک، اسب ســردار اهدا 
کرده بود، همچنین بازداشت حسین 
هدایتی مورد توجه ویدیو چک قرار 
گرفت که همین امر ســبب شد تا 
کلیپ هــای آن در فضای مجازی 
حســابی خبرساز شــود. عبدالله 
روا مجری ویدیــو چک در این باره 
با »شــهروند« گفت وگــو کرد که 

صحبت های او را می خوانید:  
  ســری جدید برنامه ات جنجالی 

شروع شد...
)باخنده( ما کار خاصــی نکردیم. محتوای 
برنامه مانند  سال گذشته اســت و فقط سر و 
شــکل آن تغییر کرده است. ما همان کارهای 

قبلی را در قبال اتفاقات و حواشــی ورزش کشور 
انجــام می دهیم کــه درونمایه پرسشــگری و 
عدالت خواهی به نفع مردم به عنوان صاحبان اصلی 

ورزش دارد.
  فکر نمی کنی شوخی هایی که با 
حسین هدایتی و شهرداری به خاطر 
بیلبوردهای اهدایی به بهاره افشاری 

کردید، تند بود؟
اگر این شوخی ها تند و غیرمعمول 
به نظر آمــده، دلیلش کم کاری 
است که در دوره های گذشته 
انجام دادیم. ماهیت رســانه 
این اســت که به مسائل باید 
اینگونه بپردازیم و این سبک 

در کل دنیا غریب نیست.
  تماســی از سوی 
افشــاری،  اطرافیان 
سردار آزمون یا هدایتی 

یا خود آنها نداشتی؟
من معمولا تلفن های ناشناس را 
جواب نمی دهم و شاید هم کسی 
تماس گرفته باشــد کــه در این 
صورت شرمنده شان شده ام. این را 
در نظر بگیرید که بحث ما شخص 
نیست. ما هر موضوعی که با ورزش 
مرتبط باشــد و برای مردم مهم به 

نظر برسد و حساسیت رســانه ای روی آن باشد، را پردازش 
می کنیم. 

  اما شاید چون قبلا هم یک چالش با سردار آزمون 
داشتی، پیش بینی نمی شــد که بازهم با فیلمی که 

برای او ساخته شده، شوخی کنی. 
بحث ما این جا ســردار آزمون نیســت، چون نام بردید، 
می گویم که هنرمندانی مثل بهاره افشاری به این فضا آشنا 
هستند. ما کسی را متهم نکردیم و حتی درطول برنامه گفتیم 
که ایشان هدیه شهرداری را وا نکرده پس فرستاد. حرف ما 
با آن مدیر بود که از موقعیت خودش سوءاســتفاده کرد و از 
امکاناتی که متعلق به مردم اســت، بذل و بخشش کرد. دم 
خانم افشاری هم گرم که این هدیه را قبول نکرد. جا دارد از 
روزنامه شما )شهروند( هم تشکر کنم که این مسأله را بازتاب 

داد و مردم متوجه اتفاق شدند.
  پس به این رویه ادامه می دهید؟

قطعا همین طور است. هرچند خرج برنامه ما زیاد نیست 
اما با پول مردم برنامه می سازیم. به همین خاطر باید برنامه ای 
درست کنیم که برای مردم باشــد. حالا یکبار درباره سردار 
آزمون که لباس تیم ملی کشور را برتن می کند و انتقادهایی 
به او وارد اســت، حرف می زنیم و یکبار هم به مدیری ایراد 
می گیریم که باید به مردم خدمت کند. به همین خاطر سعی 
می کنیم در ژانر خودمان برنامه را با همین سبک و سیاق ادامه 

دهیم و امیدوارم برنامه و این نوع کار را دوست داشته باشند.

عبداللهروادرگفتوگوبا»شهروند«ازحواشیپخشنخستینبرنامهازسریجدید»ویدیوچک«میگوید

دمبهارهافشاریگرمکههدیهراپسفرستاد
اگرشوخیهایمنتندبهنظرمیرسد،قبلاکمکاریکردهایم

نوربالایتراکتوربهرقبا؛بریزوبپاش!
بعدازجانتوشاکِبزرگ،دوستارهمطرحخارجیهمبه
سرخهایتبریزپیوستند؛مذاکراتبادژاگهوروبینیو

همآغازشدهاست

شهروند| محمدرضا زنوزی مالک تراکتورسازی وقتی 
این باشگاه مردمی تبریز را خرید  در مصاحبه ای که بازتاب 
زیادی هم داشت، گفت: »یک مربی کارنامه دار و تراز اول 
خارجی را به تیم خواهیم آورد. سعی داریم چند بازیکن 
تراز اول خارجی جذب کنیم، بازیکنانی با کیفیت بالا که 
تاکنون نظیر آنها در لیگ برتر ایران حضور نیافته اند!« حالا 
حدود 50 روز از این وعده مالک متمول تراکتور می گذرد 
و او عملکردی حیرت انگیز در فصل نقل وانتقالات داشته 
است. مدیران باشگاه تراکتوسازی ابتدا با رقمی سرسام آور 
هدایت تیم را به جان توشاک ولزی و شناخته شده دادند، 
ســپس برنامه حضور پرقدرت در نقل و انتقالات را کلید 
زدند و ضمن اضافه کردن چند بازیکن جوان به تیم،  بیشتر 

تمرکز خود را روی جذب ستاره های نام آشنا گذاشتند. 
زنوزی در نخســتین قدم جدی روز پنجشــنبه هری 
فوریستر بازیکن تیم رنجرز اسکاتلند که شاگرد استیون 
جرارد بود را به خدمت گرفت. این بازیکن 27 ساله به عنوان 
مهاجم و وینگر می تواند بازی کند و احتمالا خرید خوبی 
هم خواهد بود. آنتونی اســتوکس مهاجم سابق تیم ملی 
ایرلند و البته بازیکن تیم آرسنال در رده های پایه هم دیگر 
بازیکنی بود که با عقد قراردادی دو ساله به تراکتورسازی 
پیوست. استوکس 29 ساله از  ســال 2007 تا 2014 در 
تیم ملی ایرلند بازی کرده است. او از  سال 2005 تا 2010 
در تیم های آرسنال، فالکریک اسکاتلند، ساندرلند، شفیلد 
یونایتد، کریستال پالاس و هیبرنیان حضور داشت. این 
مهاجم بهترین دوران فوتبالش را از  سال 2010 تا 2016 
در  باشگاه بزرگ اسکاتلند یعنی سلتیک سپری کرد و در 
135 بازی لیگ برتری 58 گل برای تیمش به ثمر رساند. 
نتونی در ابتدای فصل 2017-18 به هیبرنیانِ اسکاتلند 
پیوســت؛ تیمی که جزو قدرت های این لیگ محسوب 
می شود. اما آنتونی نتوانست در این تیم به شرایط خوبی 
برسد. درنهایت هم او به تراکتورسازی تبریز پیوست. جالب 
اینجاســت که محمدرضا زنوزی مدت هاست به دنبال 
جذب مسعود شجاعی هم بوده که با جواب منفی کاپیتان 
تیم ملی مواجه شده است. اشکان دژاگه که در سال های 
اخیر فوتبال خود معمولا مصدوم بوده هم بشــدت مورد 
توجه تراکتورسازی اســت که باید دید این انتقال نهایی 
خواهد شــد یا خیر. جالب اینجاســت که در هفته های 
گذشته مذاکره با ســاموئل اتوئو به بن بست خورد و حالا 
برخی ایجنت های رسمی از طرف این باشگاه باب مذاکرات 
با روبینیو معروف برزیلی را باز کرده انــد. اگر این برنامه 
نقل وانتقالاتی با موفقیت به پایان برســد ،  تراکتورسازی 

قطعا یکی از مدعیان کسب عنوان قهرمانی خواهد بود.

هیجان انگیز

شهروند|درحالی که عبدالرضا کاهانی درحال حاضر سه فیلم ارادتمند نازنین بهاره تینا؛ ما شما را 
دوست داریم خانم یایا و البته وقت داریم حالا را بلاتکلیف و بدون پروانه نمایش دارد، این کارگردان قرار 
است فیلم جدیدی را در کشور کانادا جلوی دوربین ببرد. فیلمی که به احتمال زیاد قرار است یک فیلم 

دیگر نیز به سیاهه فیلم های بلاتکلیف این کارگردان تحسین شده اضافه کند....
گفتنی است درحالی که زمزمه های حضور اوفلی بو در فیلم کاهانی شنیده می شد، امروز بازیگر فیلم 

مکتوب، عشق من ساخته عبداللطیف کشیش از بازی در فیلم جدید عبدالرضا کاهانی در کانادا خبر داد.

داستانهای
کاهانیوبازیگر
زنفرانسوی!

مسعود کیمیایی:  مردم 
درباره  خوبــی  حافظــه 
اشــخاص دارند. خســرو 
شــکیبایی بیش از اندازه 
محبوب است. مردم خیلی 
او را دوســت دارند. بهترین چیز برای یک انسان 
درون خوب است که او داشت. همین خصلت هم او 
را تا به امروز زنده نگه داشته است. شکیبایی یکی از 
بهترین ها بود. دلیل اصلی ماندگاری او استعداد 

نبود، بلکه درون این بازیگر بود.

مرضیــه برومند:  چه 
خوب است که تئاتر ببینیم! 
چه خوب است که با دقت 
تئاتــر ببینیم! هــم لذت 
ببریم، هم سرگرم شویم و 
هم به این فکر کنیم که آن نمایش چه حرفی برای 
گفتن داشت و می خواســت چه چیزی به ما یاد 

بدهد.

اصغر فرهادی: حرف های 
بسیاری درباره نوع کار من 
گفته می شــد که با دیدن 
پشــت صحنــه فیلــم، 
بخش هایی از آن برطرف 
شده و معلوم می شود که من کار عجیب وغریبی 
انجــام نمی دهم. مثــلا در برخــی مصاحبه ها 
حرف هایی اغراق آمیز از نحوه کار ما زده می شد، اما 
با ساخت مســتند »درباره فروشنده« نشان داده 
می شود که این کارها دست یافتنی است و هر کس 

روش خودش را می تواند پیدا کند.

 کاظم اولیایــی: آقای 
افتخــاری از ابتــدا هــم 
ضرورتــی نداشــت بــه 
استقلال بیاید. اصلا آمدنش 
غلط بــود و حــالا هم در 
بدترین زمان ممکن باشگاه را ترک کرد. به عبارت 
بهتر او بد آمد و بد رفت! اگر موفقیتی حاصل نشده او 
باید توضیــح بدهد. او اگر توان حل مشــکلات را 
نداشت، باید همان زمان کنار می کشید، به همین 
علت من اسم این حرف هایی که او زده را افشاگری 

نمی گذارم، اینها رسواگری است.

 علیرضا فغانی: توانایی 
فنی داور آرژانتینی موجب 
قضاوت در فینال نشد، اما 
نمی خواهم به پشت پرده 
داوری جهان بپردازم. علاوه 
بر ایران تیم های داوری هلند و برزیل هم شایسته 
قضاوت دیدار فینال بودند و صرفا داور آرژانتینی به 
دلیل کیفیت فنی برای فینال انتخاب نشــد، اما 

دوست ندارم به این موارد بپردازم.

ره
چه

نورا بیگ|  دخترها پسرجوان را دوره کرده اند و پسرجوان 
خود را از پنجره به بیرون پرتاب می کند.  باورتان نمی شــود 
که نشود،اما این صحنه را در سریال تلویزیونی پدر دیدیم که 
حالادوباره این موضوع تلویزیون و دســت اندرکاران سریال 
را وارد حاشــیه های اینســتاگرامی کرده است. حامد عنقا، 
تهیه کننده این سریال البته همزمان معتقد است که استثنا 
جذابیت درام را بیشــتر می کند، ضمن این که ماجرا خیلی 
هم غیرواقعی نیست. این حرف درحالی است که کاربران در 
صفحات مجازی، واکنش های جالبی به سریال داشتند، نه تنها 
به ســریال انتقاد کرده اند که حتی پای مهدی سلطانی را به 
میان کشیده اند و از او بابت بازی در این سریال گلایه کرده اند. 
با وجود این، تهیه کننده ســریال در گفت وگو با »شهروند« 
چند نکته را درباره ســریال پدر توضیح داد: »از آنجایی که 
هنوز مشاور هنری هیأت موسس دانشگاه آزاد هستم، خیلی 
هم این موضوع غیرواقعی نیست اما به عنوان یک درام نویس 
تلویزیونی می پرسم آیا قصه آدم های واقعی که اتفاق افتاده، 
قابل تصویرکردن و جذاب اســت آن هم به صورتی که مردم 
آن را دنبال کنند.« او معتقد اســت کــه جذابیت درام های 
مهم پرطرفدار دنیا مثل کازابلانکا به خاطر استثنابودنشان 
اســت: »هیچ کســی در هنگام ماهیگیری در دریا ماهی به 

بزرگی کاراکتر اصلی مرد دریای همینگوی صید نمی کند، 
بنابراین همین ماجراها قصه را جذاب می کند.« اما منتقدان 
این ســریال در وهله اول به دوره کردن یک پسر توسط چند 
دختر انتقاد کرده اند و از طرف دیگر گفته اند که چرا خود را از 
پنجره به بیرون پرتاب کرد و می توانست فرار کند، درحالی  که 
عنقا در این باره هم حرف های جالبی دارد: »چه بلایی سرمان 
آمده که فکر می کنیم وقتی یک پسر مورد هجمه چند دختر 
قرار می گیرد، به خاطر دوری از این موقعیت چنین فکری به 
ذهنش نمی رسد و ممکن نیست که از پنجره بیرون برود. 
چرا برایمان باورپذیر نیســت که از پنجره طبقه اول بیرون 
برود و اتفاقی برای او نیفتد؟« کاربران مجازی البته در دو روز 
گذشته حسابی پای کار آمده اند و خیلی نکته های جالبی 
گفته اند اما تهیه کننده سریال پدر اینها را حاشیه نمی داند 
و می گوید: »نمی دانم آمار کامنت ها را از کجا می گیرید اما 
از هر 100تایی که من پای مطالبی که درباره ســریال پدر 
است دیده ام، فقط 10تای آن درباره این مسأله است.« جالب 
اینکه، تنهایی لیلا، سریال قبلی این تهیه کننده هم دقیقا 
همین موضوع را نشان داده بود و انگار حالا سریال پدر کپی 
همان قبلی است؛ اگرچه به اعتقاد تهیه کننده، این سریال 

باورپذیر تر از تنهایی لیلا بوده است.
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بسـتنکمربنـدمیتواندخطر
مـرگومیررادرسرنشـینان
۷۵ تـا ۲۵ عقـب، صندلـی

درصـدکاهـشدهد.

خبر

کاربرانشبکههایمجازیموضوعسریالپدررادستمایهطنزوانتقادقراردادند

ازپنجرهبپریمورستگارشویم!
تهیهکنندهسریالپدردرگفتوگوبا»شهروند«:استثنادرامراجذابمیکند

کامنتهایکاربراندربارهسریالپدر

  حیدری: آخه کدوم پسری دو، سه تا 
دختر دورش کردن خودشو از پنجره پرت 

می کنه بیرون. 
  جانبازی: یه ســریال سفارشی! کپی 

ناشیانه از فیلم دلشکسته.
  مهدی: باورم نمی شــه هنوز یه عده 
پیدا می شــن این مزخرفات را پیگیری 

کنن.
  ام 1995: چــرا اســم ســریال رو 
گذاشتین پدر، مگه یوسف پیامبر سیزن 

2 نیست!
  مهدیه: تنهایــی لیلا در ورژن جدید. 

ایده جدید نیست واقعا.
  مازیار: طرف خــودش رو انداخته و 
کشته! جونش براش مهم نبوده، نکته ش 
اینه که وقتــی خودش مهم نیســت، 
دیگران بی اهمیت ترنــد، رواج تفکرات 

داعشی.
  مینــا: حیف مهدی ســلطانی و لعیا 
زنگنه. چقــدر ایــن دو بازیگر جدید 

دوست نداشتنی هستند. 
   دلارام: افتضــاح و تخیلــی. حیف 
چشمامون که بشــینیم این سریال رو 

ببینیم! واقعا ملت رو چی فرض کردن.
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